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'Dag van de strip'  -  Resultaten haalbaarheidsonderzoek

Om een antwoord te bieden op de behoefte en noodzaak van een volwaardig 
stripcentrum, besliste het bestuur van het Vlaams Fonds voor de Letteren (VFL) een 
eenmalige subsidie toe te kennen aan Stripgids voor een haalbaarheidsonderzoek rond 
een ‘Dag van de strip’.

Hiermee moet er eindelijk een antwoord komen op de behoefte aan en de haalbaarheid 
en wenselijkheid van het organiseren van een jaarlijks evenement. Dit rapport werd 
verwacht tegen de zomer van 2018 en zal dan grondig geëvalueerd worden in functie van 
de voorgestelde keuzes en opties.

1. Zijn de resultaten van het haalbaarheidsonderzoek reeds bekend? Zo ja, kan de 
minister het rapport overmaken? Zo neen, wanneer mogen wij de resultaten 
verwachten?

2. Welke volgende stappen wil de minister zetten op basis van de resultaten van het 
haalbaarheidsonderzoek?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 5 van 28 september 2018
van MARIUS MEREMANS

1. De resultaten van het haalbaarheidsonderzoek rond een ‘Dag van de strip’, uitgevoerd 
door Stripgids/Strip Turnhout, werden eind 2017 aan het Vlaams Fonds voor de 
Letteren (VFL) bezorgd. U vindt het eindrapport ‘Onderzoek naar de wens, de behoefte 
en de haalbaarheid van een ‘Dag van de Strip’ in bijlage.

2. Het VFL bezorgde -na advies van de adviescommissie Strips en de adviescommissie 
Literaire Manifestaties en Organisaties- eind 2017 een reactie aan Stripgids waarin 
feedback werd gegeven op het eindrapport en ook werd gevraagd naar een concreet 
projectplan met gedetailleerde begroting rond de organisatie van een Dag van de 
Strip, zoals dit ook werd aangegeven in het eindrapport. Tot nu toe is een dergelijk 
plan nog niet aan het VFL bezorgd. 

Die vertraging is deels te wijten aan de drukte die zich momenteel op diverse 
stripfronten afspeelt. Zoals u weet, speelde Strip Turnhout immers een zeer 
belangrijke rol in de vele acties die in 2018 rond de strip op het getouw werden gezet. 
Een aantal daarvan kwamen er na intens contact tussen mijn kabinet en de 
verantwoordelijken van Strip Turnhout. Zo wordt er onder meer momenteel een 
uitwisselings- en tentoonstellingsproject met het museum Marc Sleen 
opgezet/uitgewerkt en werd het voortbestaan van de Bronzen Adhemar verzekerd en 
gekoppeld aan het grote Brusselse Stripfeest in het Warandepark.

BIJLAGE

Eindrapport ‘Onderzoek naar de wens, de behoefte en de haalbaarheid van een ‘Dag van 
de Strip’


